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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Isabella Lövin (MP)

2019/20:1418 Utsläpp av avloppsvatten i Öresund

Nyligen har det blivit känt att Köpenhamn under flera år har släppt ut mycket 
stora mängder orenat avloppsvatten i Öresund. Det är vatten som innehållit 
såväl kväve som fosfor och som därmed bidragit till övergödningen av 
Östersjön och Kattegatt. Enligt uppgift har detta skett planerat och inga 
formella fel lär ha begåtts. Detta är häpnadsväckande uppgifter men också 
oacceptabla. Den danska huvudstadens agerande med planerade utsläpp måste 
stoppas snarast och permanent.

Med hänvisning till ovan vill jag fråga miljö- och klimatminister Isabella 
Lövin:

 

Vilka åtgärder har ministern vidtagit, och vilka åtgärder kommer ministern att 
vidta, för att försäkra sig om att de planerade utsläppen av avloppsvatten 
upphör snarast?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2020-05-27
Besvaras senast
2020-06-03 kl. 12.00


